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Abstract (en)
- Lock-making. - The lock consists of . a sturdy rectilinear beam (32), . two shells (6a) fitted onto the end parts of the beam and delimiting two open
coaxial cylindrical receptacles, . two bushes (7a, 7b) mounted in the receptacles and containing the cylinders (17a, 17b) which are connected by
means of the driver (23), . and means of angular and axial connection between the beam, the shells and the bushes. - The invention is used for
double-entry cylinder locks. <IMAGE>

Abstract (fr)
Serrurerie. La serrure est constituée par : une poutre rectiligne résistante (32), deux coquilles (6a) adaptées sur les parties terminales de la poutre
et délimitant, deux logements cylindriques, coaxiaux, ouverts, deux douilles (7a, 7b) montées dans les logements et contenant les barillets (17a,
17b) liés par I'entraineur (23), et des moyens de liaison angulaire et axiale entre la poutre, les coquilles et les douilles. Application aux serrures a
barillets a double entrée. <IMAGE>
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